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Geachte mevrouw Bussemaker, 

Uit uw brief aan de voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal van de staatssecretaris van 

VWS van 11 maart 2009, nr. 31 700 XVI, nr, 132 vergaderjaar 2008-2009 hebben wij indirect mogen 

vernemen dat het uw bedoeling is per besluit van 10 maart 2009 het op 15 december 2008 aan u 

uitgebrachte rapport College Sanering Zorginstellingen (CSZ) waarvan de samenvatting door u op 14 

januari 2009 openbaar gemaakt werd, gedeeltelijk geanonimiseerd openbaar te maken. Hiermee 

melden wij gebruik te hebben gemaakt van de mogelijkheid hiervoor met deze brief een voorlopige 

voorziening bij de bestuursrechter aan te vragen omdat wij van mening zijn dat het CSZ evenals u zelf 

van verkeerde informatie over de financiële verliezen in 2008 is uitgegaan, een verkeerd heeld van de 

jaarrekening 2007 SPZ wordt gegeven, in het rapport een aantal bevindingen is opgenomen die niet in 

overeenstemming zijn met de werkelijkheid, een aantal feiten verkeerd is weergegeven en de op 14 

januari 2009 openbaar gemaakte samenvatting niet altijd gebaseerd zijn op of sporen met de - 

bevindingen in het eigenlijke rappart of dat aanbevelingen zijn opgenomen waarover in het eigenlijke 

rapport niets is terug te vinden. Een aantal waarnemingen is subjectief van aard, politiek gekleurd en 

is niet beargumenteerd opgenomen. 

Op 18 maart 2009 heeft andergetekende met de heer drs. W.H. de Weijer, 1° vice-voorzitter Raad van 

Bestuur Espria, afgesproken dat hij deze reactie zou verzenden. 

Aan de bestuursrechter te ’s-Gravenhage hebben wij verzocht ons in de gelegenheid te stellen op het 

rapport zaals u dit openbaar wenst te maken te kunnen reageren alvorens dit door u gedaan wordt 

en ook in de gelegenheid te worden gesteld precies aan te kunnen geven waar de zienswijzen die wij 

naar voren brengen onverhoopt niet zouden sporen met de door u openbaar te maken versie. 

Hieronder treft u deze reactie aan: 

Met betrekking tot het onderzoek door het CSZ werd geen hoor en wederhoor toegepast,



Op 13 januari 2009 werd door de voorzitter van de Raad van Bestuur van Espria, Woonzorg 

Nederland en Philadelphia, de heer A. Troost, op briefpapier van Espria een reactie gegeven op 

rapport CSZ, In. de inhoudelijke punten van deze reactie na pagina 1 kunnen wij ons verder vinden. 

Echter op pagina 1 van deze brief wordt een tweetal zaken aangehaald die een verhulling inhouden 

van de werkelijkheld: 

Op pagina 1 in de 2° alinea, 3° regel wordt gesteld dat “zodra de ernst van de situatie tot de Raad van 

Bestuur van Espria in volle omvang was doorgedrongen, In samenwerking met een groep 

betrokkenen uit het management een herstelplan werd opgesteld, waarmee wij onze 

verantwoordelijkheid willen nemen om verbetering in de (financiële) prestaties van de organisatie te 

brengen. Het herstelplan voorziet in krachtig ingrijpen en resultaten op korte termijn.” ./. 

De werkelijkheid Is dat vanwege verschillen van inzicht In de Raad van Bestuur van Espria vanaf 

maart tot en met 2008 alle beargumenteerde waarschuwingen van ondergetekende en anderen op 

basis van de beschikbare managementinformatie over de bedrijfsvoering bij Philadelphia door de 

Raad van Bestuur van Espria naast zich neer zijn gelegd en dat pas in september / oktober 2008 de 

Raad van Bestuur van Espria de feitelijke situatie onder ogen heeft willen zien. Het herstelplan is op 

_30 oktober 2008 in cancept opgesteld, na verschillende behandelingen en bijstellingen eerst eind 

februari 2009 definitief vastgesteld. Vanwege de verschillen van inzicht over de financiële situatie 

van Philadelphia tussen de Raad van Bestuur en de OR en de vakbonden heeft BDO Accountants 

vanaf 13 januari 2009 een onderzoek verricht en op 26 februari 2009 een rapport uitgebracht. Op 27 

februari 2009 wordt hiervan een persbericht en een verklaring voor externe publicatie en op 6 maart 

2009 een verklaring op basis van managementinformatie uitgebracht. ./. 

Op 5 maart 2009 bereikte de bestuurder van SPZ overeenstemming met de vakbonden en de OR 

over het sociaal plan dat daarna door de vakbonden ter goedkeuring aan hun leden werd vaorgelegd. 

Tot dit moment is de uitvoering van het herstelplan conform tussen de bestuurder en OR en 

vakbonden gemaakte afspraken opgeschort. Pas na het bereiken van overeenstemming over het 

‘sociale plan met de OR SPZ en de vakbonden medio maart 2009 is het herstelplan weer in 

behandeling genomen. De uitvoering van het herstelplan zal vanaf 1 april 2009 plaatsvinden. 

Van de zijde van de Raad van Bestuur Espria wordt op 13 januari 2009 ook aangegeven dat 

‘Philadelphia zonder externe halanssteun aan haar verplichtingen kan blijven voldoen mits spoedig 

met een daadkrachtige uitvoering van het herstelplan kan worden gestart’, De uitvoering van het 

herstelplan is echter opgeschort geweest van oktober 2008 tot en met maart 2009. 

De hoofdpunten van kritiek die wij hebben op de rapportage door het CSZ kan als volgt worden 

samengevat: 

1. De overaccentuering door het CSZ van de financiële problematiek vòòr 2008 in het bijzonder 

2007. Het financiële verlies 2007 werd in belangrijke mate veroorzaakt door de verllezen van 

de thulszorgorganisatie KWV, Vanwege een in 2008 van de NZA ontvangen bate aver 2007 

van € 3 min. die nog onbestemd is, zou het totale resultaat 2007 achteraf positief zijn 
geweest, De hoofdoorzaak van de financiële problemen die In 2008 aan de orde zijn 

gekomen, hebben onmiskenbaar te maken met de begrotingsuitvoering 2008. Deze blijven in 

het rapport onderbelicht.



De problemen in 2008 worden hoofdzakelijk veraorzaakt door de meerinzet ten opzichte van 
de begroting van ca. 200 — 300 fte, het niet hauden van de in het najaar 2007 vastgestelde 
financiële kaders van de reorganisatie 2008 SPZ en-de verliezen van thuiszorg - KWV. /. 

2. De kritiek van het CSZ dat de jaarrekeningen 2007, 2006 en 2005 een geflatteerd beeld 
zouden hebben gegeven. Dit wordt inmiddels geheel weerlegd doar het uitgebrachte BDO- 
rapport en de openbaar gemaakte delen daarvan. Hiermee wordt de stelling onderbouwd die 
onder nr. 1 wordt genoemd. 

3. Het verwijt aan de voormalige Raad van Bestuur van SPZ van gebrek aan aandacht voor de 
interne bedrijfsvoering en een te geringe inschatting van de risico’s. Hieronder wordt hierop 
nader ingegaan. 

4, De kwaliteit van de rapportage over de uitkomsten van de financiële resultaten SPZ over 
2008 die aan het CSZ in november/december 2008 door de voorzitter van de Raad van 
Bestuur Espria zijn verstrekt op grond waarvan de veel geciteerde stelling werd ingenomen 

dat van het elgen vermogen van SPZ van € 24,8 min, na de verliezen in 2008 van ca. - € 24 

min. nog € 0,4 min. over zou zijn, Hierbij gaat het kennelijk over het eigen vermogen van de 

enkelvoudige Stichting Philadelphia Zorg aangezien het geconsolideerde eigen vermogen van 

SPZ inclusief alle dochter- en aangesloten stichtingen veel hoger ligt, 

De heer Troost heeft deze informatie herhaald in zijn interview met NRC-Handelsblad van 

zaterdag 17 januari 2009 en vaar de Philadelphia Maatschappelijke Raad op 27 januari 2009. 

De staatssecretaris van VWS hanteerde deze informatie tijdens het debat in de Tweede 

Kamer op 21 januari 2009. ./. 

In zijn interview met NRC-Handelsblad van zaterdag 21 februari 2009 hanteerde de heer A: 

Troast, voorzitter Raad van Bestuur van Espria een financieel verlies van - € 14 min. ./. 

Daarbij is geen uitieg gegeven voor de plotselinge veranderingen in het geprognosticeerde 

verlies van ca - € 24min. 

inmiddels zijn ook de openbaar gemaakte delen van het BDO-rapport beschikbaar. Hierin 

wordt er de nadruk op gelegd dat het proces van de jaarrekening 2008 SPZ en de 

accountantscontrole nog moeten plaatsvinden en de enorme verschuivingen met een 

aangegeven zeer grote bandbreedte vanwege aanvullend verkregen Inkomsten (reguliere 

exploitatie) in de orde van grootte van ca. € 10 — 15 min,, de te treffen voorzieningen In de 

orde van grootte van ca. € 10 — 15 min. en beleidsmaatregelen en besluiten in 2008 en na 

balansdatum nog grote wijzigingen te weeg kunnen brengen. 

Het verdient derhalve aanbeveling de werkelijk goedgekeurde jaarrekening 2008 SPZ af te wachten 

met de goedkeurende en toelichtende verklaring van de externe accountant om een oordeel te 

kunnen vormen over de resultaatomvang van SPZ en de beoordeling van het bestuur van Espria dat 

de verantwoordelljkheld draagt voor dit resultaat. Hierbij moeten tevens en nadrukkelijk de 

getroffen voorzieningen In beschouwing gaan warden genamen.



Paginagewijze behandeling: 

Pagina 3: 3° alinea. Enkele jaren geleden ts door het ministerie van VWS een bewuste lijn van 
modernisering van de AWBZ en het leveren van transcategoriale zorg ingezet. Dat wordt in het 
rapport in het geheel niet genaemd. Op diverse locaties verleent de Stichting Philadelphia Zorg 
ouderenzorg aan ouderen op basis van de AWBZ. Hierover zijn van de zijde van het Staatstoezicht ap 
de Volksgezondheid nooit klachten ontvangen. In het geval van de toegelaten AWBZ-instelling 
Felixoord te Oosterbeek, gemeente Renkum hebben het zorgkantoor, de Inspectie, het CSZen de 

NZA ~ toe nog CTG — de overname van Felixoord door SPZ gestimuleerd en financieel ondersteund. 

in de 4° alinea wordt gesteld dat “het vraaggeoriénteerde beleid ondergeschikt werd gemaakt aan 

het proactief ontwikkelen vooruitlopend op mogelijke vraag naar huisvesting en 

dagbestedingactiviteiten binnen en buîten de AWBZ”. Oris is echter geen initiatief of activiteit binnen 

SPZ bekend waarbij niet de grondslag was gelegen in een actie- of beleidsplan waaraan een 

ouderinitiatief of regionale — en /of landelijke zorgvraag ten grondslag lag. Het te ontwikkelen 

aanbad was altijd gebaseerd op cancrete zorgvragen van cliënten en/of initiatieven in dit kader. 

Terzake de 5° alinea kan worden opgemerkt dat wel degelijk organisatieadviezen op verzoek van de 

Raad van Bestuur zijn uitgevoerd om de organisatiestructuur aan te passen en deze te 

implementeren. Deze zijn deels ook daadwerkelijk geïmplementeerd. De bevinding in de 7° regel van 

onder op pagina 13 ‘redelijk ongestructureerd’ is anders dan de in de samenvatting opgenomen 

conclusie, 

in de 6 alinea wordt een voorschot genomen ap “de dating van het resultaat over de afgelopen 

jaren, zowel Integraal als van de (nieuwe) deelactiviteiten, vitmandend in het dramatische 

verliesjaar 2008”, De aanhaling komt steeds weer terug, varmt de leidraad van het rapport en is naar 

anze mening op foutieve informatie is gebaseerd. 2006 was financieel gezien zelfs een heel goed 

jaar. In 2007 was de gehandicaptenzorg niet verliesgevend en zou het geconsolideerde verlies van ca. 

-€ 2,7 min. vanwege thuiszorg KWV achteraf door nagekomen baten van de NZA gecompenseerd 

zijn. 

Onderaan pagina 3 wordt geconcludeerd dat “er geen rechtstreeks verband bestaat tussen de 

financiële problemen van Philadelphia en de vorming van Espria. Hier kan het volgende tegenover 

worden gesteld: Uit de op pagina 29 van het rapport CSZ aangehaalde hevindingen van de interim- 

contrale van PWC eind 2007 valt ap te maken dat de externe accountant tevreden was over het 

controleniveau binnen SPZ. Hetzelfde geldt voor de bevindingen met het oog op de fusie Espria van 

het door de werkmaatschappijen intern uitgevoerde fairnessonderzoek naar de stand van zaken 

binden de werkmaatschappijen en het door Ernst & Young eind 2007 uitgevoerde due dilligence 

onderzoek. Van beide onderzoeken waren de resultaten positief. Per 1 januari 2008 werd het 

bestuur van Philadelphia gevarmd daor de Raad van Bestuur van Espria (Goedkeuring door de NZA 

op 8 april 2008). De verantwoordelijkheid van het beleid lag per 1 januari 2008 de facto bij de Raad 

van Bestuur van Espria die toen als stuurgroep Benjamin c.g. RvB in oprichting opereerde en na de 

goedkeuring door de NZA in dezelfde samenstelling als Raad van Bestuur van Espria optrad.



Hierboven werd al gewezen op de bestuurlijke impasse binnen de Raad van Bestuur van Espria en 
het negeren van signalen in 2008, De Jaarrekeningen van de werkmaatschappijen Espria over 2007 
werden vastgesteld door de Raad van Bestuur Espria, besproken in de auditcommissie van de Raad 
van Commissarissen Espria en vervolgens goedgekeurd door de Raad van Commissarissen Espria, 

Vanaf september 2008 is de heer A. troost voorzitter van de Raad van Bestuur van Espria, Woonzarg 
Nederland en SPZ geweest . De uitvoering van het herstelplan kan pas sinds kort in gang worden 
gezet (maart 2009), 

Op pagina 4, 1° alinea wordt gesteld dat de aandacht voor het reguliere proces te gering was. Tijdens 
het interview met de beide leden van het CSZ heeft ondergetekende ingebracht dat ondergetekende 
over geheel 2007 al zijn afspraken met de aan hem rapporterende lijnfunctionarissen van het 
hoofdkantaor, financiële stafmedewerkers, controllers, account en project- en regiomanagers met 
dezelfde regelmaat heeft gevoerd als in andere jaren en dat van een beleidswijziging in deze of 
verwaarlozing van taken geen enkele sprake is geweest, Dat er geen aandacht voor reguliere taken is 
geweest, is geheel in strijd met de werkelijkheid, De aandacht voor een aantal projecten is niet ten 
kaste gegaan van het reguliere werk. 

Terzake de tweede alinea moet worden aangevuld dat veruit het grootste deel van de huisvesting 
van Philadelphia in de huursector gelegen is in een verhouding van ca, 80 % huur en 20 % eigendom. 

in de 4° alinea wordt door het CSZ diep ingegaan op de details van de reorganisatie, De uitvoering 
van de geheroriënteerde reorganisatie vindt thans plaats. De grootste wijziging in 2009 is het 

schrapen van de tussenlaag van de rayons en het groter maken van de regio’s. 

In de alinea’s 5, 6 en 7 worden sterk gekleurde meningen naar voren gebracht. Gesproken wordt 

over exotische en wezensvreemde projecten. Van alle projecten kan echter overtuigend gesteld 
warden dat zij een oorsprang hadden in anderbouwde zorgvragen van cliënten op het gebied van de 

gehandicapten — en ouderenzorg en hiervoor werden aangevangen en opgezet. De hier getrokken 
conclusie van ‘bestuurlijke obésitas waarbij hoeveelheid en graotte van de porties belangrijker zijn 

dan de inhoud of smaak’ die door de staatssecretaris in het openbaar enkele malen werd herhaald, Is 
echter niet In overeenstemming met de werkelijkheid. Nergens wijken de aantalllen cliënten en/of 
bewoners af van die welke in andere clusters van SPZ gehanteerd worden. Deze bevindingen lijken 

eveneens te zijn gebaseerd op de onjuiste conclusie over de slechte financiële resultaten over 2007. 

Bij de gehandicaptenzorg die veruit het grootste deel van de werkzaamheden uitmaakt was hier 

geen sprake van. Dit blijkt onvoldoende uit het rapport. In de exploitatie 2007 zijn wel de financiële 

resultaten van in het bijzander de thuiszorgorganisatie KWV en Hotel Egbertsduin Schiermonnikoog 

problematisch geweest. Deze in de Jaarrekening 2007 SPZ aangegeven verliezen zouden echter In het 

kader van het totale resultaat SPZ zelfs nag zijn opgevangen als een in 2008 door SPZ ontvangen bate 

van de NZA van € 3 min. voor 2007 hierbij in aanmerking wordt genomen. 

Op pagina 5, 1° alinea wordt ten onrechte gesteld dat de Raad van Bestuur te weinig aandacht had 

vaar de uitvoering van kerntaken en de exploitatie en sturing in deze. In de 3° alinea wordt gesteld 

dat vrijwel geen enkele nieuwe activiteit daor de Raad van Bestuur managerial juist is opgepakt. Naar 

onze mening is deze conclusie vooral achteraf ingegeven door de financiële moeilijkheden bij de 

thuiszorgorganisatie KWV, Echter niet de enige thuiszorgorganisatie met financiële problemen.



Een belangrijk deel van de prablemen is duidelijk van conjuncturele aard. Dit onderscheid komt niet 
duidelijk naar voren, 

In de 4° alinea wordt opnieuw gesteld dat de hun kerntaken hebben verwaarloosd en zich anderzijds 
met de verkeerde zaken hebben beziggehouden. Hiervoor worden geen argumenten naar voren 
gebracht, 

Scherp wijzen wij af de bemerking in de 5° alinea dat het resultaat in de jaarrekeningen 2005 tot en 
met 2007 geflatteerd zou zijn weergegeven. Zowel in de brief RvB Espria van 13 januari 2009 als in 
het uitgebrachte BDO-rapport en de uitgebrachte delen daarvan wordt dit uitvoerig onderbouwd, 
scherp weerlegd. 

in de alinea’s 7 en 8 wordt herhaald dat de leden van de Raad van Bestuur meer geïnteresseerd 

zouden zijn geweest in “speeltjes” dan in de gewone bedrijfsvoering. Hiervoor worden geen bewijzen 

maar meningen overgelegd. Deze opvatting wijzen wij beargumenteerd af, 

Op pagina 6, 3° alinea wordt opgemerkt ‘dat de leden van de Raad van Bestuur ruime mogelijkheid 

hadden om hun inkomen verder te verhogen met betaalde nevenfuncties, Ondergetekende heeft in 

de afgelopen jaren één betaalde nevenfunctie gehad te weten die van lid van de Raad van Toezicht 

van het Centrum Indicatiestelling Zorg (CIZ) waarvan de door het ministerie van VWS goedgekeurde 

vergoeding van € 9.500 per jaar werd hetaald aan en via de Stichting Philadelphia Zorg. 

Pg. 7 Hier komt het steeds weer gememoreerde € 24 min. verlies naar voren over 2008 als basis voor 

rapport CSZ en de mede hierdoor veroorzaakte mediahype. 

Er is hierover echter op dit moment nog niets definitiefs te zeggen. De jaarrekening 2008 Stichting 

Philadelphia Zorg zal voorzien van een accountantsverklaring en managementletter in april/mei 2009 

vastgesteld, goedgekeurd en beschikbaar zijn. 

De opmerking dat Philadelphia niet meer op narmale bancaire narmen financierbaar zou zijn als niet 

het herstelplan snel wordt uitgevoerd, is niet uitgekomen en blijkbaar niet op argumenten 

gebaseerd, 

Jaarrekening 2007 SPZ en idem 2006 en 2005 en het geflatteerd zijn hiervan. Het uitgebrachte 

Rapport BDO en het openbare deel hiervan laten hiervan geen spaan heel. 

Er waren goede begrotingen, jaarrekeningen, accountantsverklaringen en controlepracessen. 

Vanwege het fusieproces met Espria per 1 januari 2008 heeft een drievoudige accauntantscontrole 

plaatsgevonden: PWC, eigen due diligence onderzoek door een bevoegde commissie van de 

werkmaatschappijen van Espria en due dilligence onderzoek Ernst & Young. Alle met positieve 

uitkomsten als conclusie. 

Pagina 12: Ondergetekende (de heer Kralt) heeft per de aanvang van de fusie in het kader van Espria 

geen enkele directe lijnverantwoordelijkheid meer gedragen voor Philadelphia maar is lid geworden 

van de Raad van Bestuur van Espria. Hij heeft als lid Raad van Bestuur van Espria de jaarrekening. 

2007 SPZ bestuurlijk afgewikkeld, Op het gebied van de zorgcontractering voor Philadelphia en 

operationeel voor Philadelphia was hij in 2008 niet meer actief.



Pg. 14 Beweerd wordt dat de risico’s tevoren onvoldoende werden onderkend. Het beleid en de 

consequenties hiervan zijn echter zowel in de Raad van Bestuur als tevoren met de afdeling 

huisvesting van het hoofdkantoor als later met de Raad van Commissarissen uitvoerig aan de orde 

geweest en besproken. 

Pg. 14 in Maastricht, Grote Gracht 74, bewoonden ten tijde van het uitkomen van het rapport ruim 

38 cliënten met een handicap de locatie Maastricht. Het woord exotisch wordt van de hand gewezen. 

Pagina 15. Voor relatieve aandelen huur en eigendom zie hierboven. 

Pg. 16 begin 5° alinea 200 moet zijn: in het laatste kwartaal 2007, 

Pp, 20 tn de afgelopen ruim tien jaren tot en met 2007 heeft wel degelijk ean actief financiéle beleid 

met controle, aansturing, kostenbewaking, het verkrijgen van inkomsten en veel financiële sturing 

plaatsgevonden. 

1° alinea In plaats van de woorden na 2006 na 2007 schrijven. 

Tabel 20 De financiële verliezen van KWV waren groter dan hier staat aangegeven vanwege het niet 

in rekening brengen van dienstverlening daor het hoofdkantoor aan KWV. Zie hiervoor pagina 60, 

Jaarrekening 2007 SPZ, 

Pagina 21 de inhoud van de financiële tabellen 21 zijn inmiddels over 2007 achterhaald, 

Pagina 23, 2° alinea, 2° stip Stopzetten van afschrijvingen op onroerend goed. Dit betreft het niet- 

collectieve onroerend goed, niet WTZi en niet het gehele onroerend goed. 

De conclusie dat de jaarrekeningen 2005, 2006 en 2007 een te positief beeld oproepen inclusief de 

waardering van het onroerend goed is geheel achterhaald door het uitkomen van het BDO-rapport. 

Zie hierboven. 

Pagina's 23 ~ 25 De grondslagen onroerend goed waren wel goed, In 2007 heeft van alle aanwezige 

panden een taxatie door Meets Makelaars te Amersfoort plaatsgevonden. Van alle acquisities waren 

taxaties aanwezig alvorens tot beoardeling van aankopen werd overgegaan, Voor een adequate 

informatievoorziening wordt zorggedragen middels het overzicht vaartgang transacties Onroerend 

Goed aan de Raad van Commissarissen. 

Pagina 25 Het met impairment van onroerend goed gemoelde hedrag is vrijwel te verwaarlozen. Hier 

wordt een veel te zwaar beeld van de omvang hlervan neergezet. 

Pagina 26 het woord § 4.2, 2° regel het woord landgoed is onjuist: het betrof een perceel grond te 

Diepenheim dat inmiddels is afgestoten door gebruik te maken van een per overeenkomst 

vastgelegd beding. 

Pagina 26 5 4.6, 2° alinea. Het hier geschetste beeld is veel te algemeen. Het enige project waarover 

geen overeenstemming bestond waar het gaat om de aankoop was Beverweert. Het ging hierbij om 

de manager. De medewerkers van de afdeling Huisvesting hebben zich uitstekend ingezet voor alle 

huisvestingsprojecten inclusief huisvestingsproject Beverweert.



Pagina 27 en 28 in 2007 is voor de jaarrekeningen van de Stichtingen Arbeidsintegratie en 

Uitzendgilde, Horeca en Recreatie en Hotel Egbertsduin Schiermonnikoog een goedkeurende 

verklaring door de accountant afgegeven. 

Pagina 30 onderaan. In alle afgelopen jaren tot en met 2007 is juist heel hard en succesvol gewerkt 

aan het financieel gezond maken van vooral intramurale en zorgintensieve regio’s, In belangrijke 

mate is dit gelukt. Tevens is hard en succesval gewerkt aan het op basis van de afgegeven indicaties 

voor cliënten verkrijgen van voldoende inkomsten voor de zorgverlening aan hen bij de zorgkantoren 

en andere instanties. 

Pagina 31 Aan de implementatie van DRP is wel hard gewerkt maar niet altijd met de beoogde 

resultaten. Dit traject is ook thans nag steeds gaande. ; 

Pagina 32 Door de directeur KWV werd dit eind 2007 verwacht. Het financiéle verlies KWV kwam 

eind 2007 aan het licht door de afdeling financiën van het hoofdkantoor toen de financiële 

aansluitingen met het zorgkantoor werden gemaakt. 

De conclusie In de 2° alinea hangt hiermee in de lucht. 

3° alinea. Dit is Inmiddels achterhaald, 

Pagina 33 Hier worden de kosten van dienstverlening daor het haofdkantoor aan KWV buiten 

beschouwing gelaten. 

Pagina 34 Al het eerdere wordt weer herhaald. inclusief de opmerking over een geflatteerd beeld uit 

de jaarrekeningen die wij beargumenteerd afwijzen. Zie hierboven, 

Pagina 35 Hier wordt het eerder gememoreerde verlies van het bedrag van —€ 23,6 min. weer 

herhaald. 

Pagina 36 Idem een bedrag van - € 24 min. 

Pagina 36, 2° alinea, 1° stip Hier wordt de Indruk gewekt dat het nieuw is dat van woningcorporaties 

gehuurd gaat worden. Dit is al jaren het bestendige beleid. 

Pagina 42 Hier wordt herhaald de uitspraak 5° regel C5Z dat banken Philadelphia niet meer normaal 

financierbaar achten. 

on : 

Pagina 43 Opnieuw de herhaling te weinig aandacht voor de gewone exploitatie, Dit is tot en met 

2007 niet juist, 

Pagina 43/44 De OG transacties zijn niet licht opgenomen en altijd goed voorbereid. 

§ 6.3 nr. 5 en bijbehorende voetnoot, Zie eerdere opmerking hierover. 

De signalen over de verliesgevende hedrijfsexploitatie van SPZ in 2008 werden door de president- 

commissaris bepaald serieus genomen. Hij stelde een commissie terzake In bestaande uit hemzelf en 

de leden, de heren drs. H. Borstlap en drs. J.M.M. Megens. Deze commissie heeft de Raad van 

Bestuur Espria herhaaldelijk aangespoord in actie te komen en een en ander ook in de Raad van 

Commissarissen met de Raad van Bestuur van Espria besproken,



Nr. 7 Over het risicomanagement zijn door de directeur dienstencentrum notities opgesteld die cok 

in de Raad van Bestuur en met de externe accountant zijn besproken. Dat dit geen belangrijk 

onderwerp werd gevonden is onjuist. 

Pagina 44 Beleid verliesgevende regio’s en zorgkantoren is volledig onjuist. 

Pagina 45 bovenaan. Voor alle panden zijn in 2007 taxaties door Meeüs Makelaars te Amersfoort 

uitgevoerd. 
. 

Pagina 45, 8°/9° regel van onder. De investeringen in de Beverweert waren aan nauwe criteria en 

fasen onderworpen waaraan nauwgezet de hand is gehouden. De Raad van Commissarissen van SP2 

stelde een commissie voor de Beverweert in die de gang van zaken nauwlettend gevolgd heeft en 

hierover ook nauwkeurig verslag deed, 

Pagina 48/49 Herhaling eerdere bevindingen. 

Pagina 49, 3° regel van onderen. Het beeld van optische beïnvloeding klopt niet en wordt niet 

onderbouwd en wordt derhalve afgewezen. 

De overdracht aan panden aan W2N heeft wel gevolgen voor de balans en de continuïteit van 

projecten in aanbouw. Echter niet direct consequenties voor de liquiditeit. 

in het rapport CSZ wordt 2007 sterk belicht terwijl de conclusies grotendeels op 2008 gericht lijken. 

De financiële cijfers zijn anders geworden of moeten over 2008 nog worden vastgesteld. 

poor de verschillen van inzicht in de Raad van Bestuur Espria van maart tot en met september 2008 

en de verschillen van inzicht tussen de bestuurder van SPZ en de OR en de vakbonden over de 

financiële onderbouwing van het herstelplan is de uitvoering van het herstelplan van 30 oktober 

2008 verdaagd tot april 2009 

In het debat in de Tweede Kamer op 21 januari 2009 deed de staatssecretaris van VWS dezelfde 

mededelingen aver de financiële cijfers van SPZ over 2008 als in het rapport CSZ naar voren kamen. 

Een financieel verlies over 2008 van - € 24 min. A 

In een opvallend interview met NRC-Handelsblad op 11 maart doet de heer G. van den Berg, 

directeur CSZ, de uitspraken dat “Ongebreideld fuseren ondoorzichtigheid met zich mee brengt” en 

dat “Philadelphia vastgoed in de boeken had opgewaa rdeerd. Dan zie je de verliezen niet” /. 

Opgemerkt wordt dat het merkwaardig is dat de heer Van den Berg deze uitspraken doet.



Het gevolg van de verkeerde berichtgeving is een enorme mediahype over Philadelphia geweest 

waardoor grote schade voor de organisatie, cliënten, ouders, medewerkers en anderen is ontstaan. 

In de uitzending programma Zembla d.d. 15 maart 2009 werd zelfs gesproken van ‘een financieel 

tekort van € 24 min. + € 1 min. per maand. Een jarenwanbeleid bracht Philadelphia op de rand van de 

afgrond’, Om onbegrijpelijke reden heeft het huidige bestuur van SPZ geen stelling genomen tegen 

deze onjuiste en schadelijke berichtgeving. Over de maanden november 2008 t/m januari 2009 zijn - 

dergelijke operationele verliezen zeker niet aan de orde geweest zoals ook blijkt uit de reguliere 

management informatie, 

in de uitzending van het programma Pauw & Witteman van 18 maart 2009 heeft ondergetekende 

deze eenzijdige en onvalledige beeldvorming trachten te herstellen. De kern hiervan was dat de 

gehandicaptenzorg van SPZ tot en met de Jaarrekening 2007 geen tekorten kende, de jaarrekening 

2007 geheel in orde was, van wanbeleid geen sprake is geweest, de grotere huisvestingsprojecten 

maar zeer beperkt van invloed zijn geweest op de jaarrekeningen - zie hiervoor pagina 5, 6* alinea 

rapport CSZ - en de jaarrekening 2008 SPZ moet worden afgewacht. 

Hierbij verzoek ik u bij de openbaarmaking van het rapport CSZ d.d. 15 december 2008 over 

Philadelphia met bijgaande gegevens rekening te houden en deze in het rapport te verwerken. 

Hoogachtend, 

Be 

drs, TPG. Kralt 

Van Lidth de Jeudestraat 14 

3581 GJ Utrecht 

telefoon 030 - 2380585 

telefax 030 — 2311185 

mobiele telefoon 06 - 53395070 

e-mail: kralt@euronet.nl 

Deze brief is tevens rechtstreeks verstuurd aan de bestuursrechter met het verzoek en per e-mail aan 

de minister van VWS, de heer dr. A. Klink, a.klink@minvws.nl en ibussemaker@minvws.nl en met 

een afschrift aan het College Sanering Zorginstellingen t.a.v. de heer G, van den Berg, directeur 
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Interview A, Troost, NRC-Handelsblad, pagina 3, zaterdag 21 februari 2009 

Persverklaring Rapport BDO, Verklaring voor externe publicatie Rapport BDO d.d, 26 

februari 2009 en Verklaring op basis van managementsamenvatting d.d. 6 maart 2009 

Interview A. Troost, NRC-Handelsblad, pagina 3, zaterdag 28 februari 2009 
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Interview G. van den Berg, directeur CSZ, NRC-Handelsblad d.d. 12 maart 2009 

11


